

HMS-kommittén för Astronomi, Fysik, Teoretisk fysik och LU Service, Lunds Universitet

Protokoll från sammanträde tisdagen den 10 april 2012

Närvarande:

Gabriele Kalus (ordf.)	Fysiska inst.
Bo Söderberg (sekr.)	Teoretisk fysik
Mattias Richter, Förbränningsfysik	
Eva Jurlander	TCO-S
Klas Nordström	LU byggnad
Claes Nilén	LU byggnad

1. **Mötet öppnas**
2. **Val av justeringsperson**
Mattias R. valdes.
3. **Meddelanden**
 - Claes N. berättade om månatliga AMS-nyhetsbrevet till prefekter, skyddsombud och HMS-kommittéer.
 - CN berättade också om miljöcertifiering (som alla inst. ssm. ska genomföra) kontra miljödiplomering (lite enklare), och föreslog att bjuda in LU:s miljösamordnare. Gaby K. undrade vem som ska göra allt.
 - CN: ny upphandling av sophantering – avtalet med Ragn-Sells upphör 12/7.
 - CN berättade om "Utmaning hållbart Lund" för LU/Lund, samt om hållbarhetsfestival 12-26 maj (se planetlund.se).
4. **Tid och plats för nästa sammanträde** (Obs! Protokollet gäller som kallelse!)
Blir 12 juni kl 13.15.¹ GK återkommer om plats.
5. **Protokoll från föregående sammanträde**
U.a.
6. **Centrala skyddskommitténs protokoll**
CN: ej klart.
7. **Aktuella byggnads-, inrednings- och utrustningsfrågor**
Bo S. berättade om ritningsgranskningsmöte för Astro Framkom att underlaget för mötet var lite väl tekniskt för deltagarna, och att kompletterande, mer processad, info vore önskvärt. GK skulle ta upp detta på byggmöte.
8. **Rapporterade arbetsskador, materiella skador, övriga skador och tillbud**
Klas N. delade ut arbetsskaderapport. Konstaterades att mycket skador sker på väg till och från arbetet.

¹Uppskjutet i efterhand, till följd av omstrukturering.

9. **Rapporterade skyddsronder, miljöinventeringar, säkerhetsgenomgångar.**
– Fysicum: skydds rond sept. Rapporterade problem: riskbedömning på Kurslab ännu ej genomförd trots upprepade påstötningar.
– GK: Skyddsombud saknas för vissa skyddsområden på Fysicum (gem.s. pers. Fysik, samt underv.avd. för resp. N-fak och LTH): för få anställda som är med i facket, svårt lösa. Får vända sig till huvudskyddsombud (f.n. MR).
– Astronomi: skydds rond nov.: småsaker; fixat.
– Teoretisk fysik: blev ingen i oktober - ny tidpunkt planeras i vår.
– Kansli HT har egen HMS-kommitté (gjorde skydds rond i sept).
– Ang. sammansättningen av HMS-kommittén: Arbetstagarna även på teoretisk fysik bör vara representerade i HMS-kommittén. Föreslogs att Bo S. skulle ta denna roll.
10. **Uppföljning av handlingsplaner för systematiskt arbetsmiljöarbete**
Tas upp vid nästa möte.
11. **Aktuell situation betr. arbetsorganisation och arbetsbelastning**
Diskuterades återigen effekterna av den planerade institutionssammanslagningen.
12. **Övriga frågor**
Prefekt bör – som tidigare varit fallet – delta i HMS-kommittén och i mötena, helst som ordförande. Detta för att underlätta kontaktvägen till framförallt Fysicums institutionsledning. GK tar upp frågan med prefekten.
13. **Mötet avslutas**

Vid protokollet:

Ordf. sign.

Justeras:

Bo Söderberg

Gabriele Kalus

Mattias Richter